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Het eind van de scholenkwestie 
in Venray nadert: vestiging van 
de Talentencampus in de wijk 
Veltum blijkt haalbaar. 

Al zeker tien jaar ijvert  Venray voor
een vestiging van alle speciaal on-
derwijs in de gemeente, zodat de 
kinderen minder ver hoeven te rei-
zen.  Met de keus voor een  locatie in
Veltum, lijkt het streven eindelijk 
binnen handbereik te komen. 
Gekozen is voor vestiging van het
speciaal onderwijs bij de basisscho-
len De Keg (openbaar) en Coninx-
hof (katholiek). De scholen delen 
een gebouw dat ooit onderdak bood
aan 700 leerlingen. Tegenwoordig
zijn dat er 400. Er staan acht lokalen
leeg. Het is vrij eenvoudig om de ge-
bouwen aan te passen voor de 
komst van twee scholen  voor speci-
aal onderwijs: Focus uit Venray (40
leerlingen) en Buitengewoon uit
Geijsteren (90). Tevens blijft er vol-
doende ruimte op die locatie voor
peuterspeelzaal De Mierenhoop, 
zodat onderwijs kan worden aange-

boden aan kinderen van 0 tot 13 jaar.
De kosten van de Talentencampus, 
zoals de samenvoeging van speciaal
en gewoon onderwijs wordt ge-
noemd, bedragen 1,7 miljoen euro.
De gemeente heeft al 2,2 miljoen
euro gereserveerd, zodat geld geen 
probleem is. Als het meezit met de 
verbouwing, kan de Talentencam-
pus het schooljaar 2017-2018 in ge-
bruik worden genomen. 
Wethouder Martijn van der Putten
(D66, Onderwijs) is blij dat op deze
manier „passend onderwijs  voor ie-
der kind, zo dicht mogelijk bij huis, 
kan worden aangeboden”. De Ta-
lentencampus moet vanwege zijn
kennis  en ervaring als vraagbaak
dienen voor andere scholen die
leerlingen hebben met een handi-
cap of gedragsprobleem. 
Ofschoon Veltum de ideale oplos-
sing blijkt, bleef die lange tijd buiten
beeld. B en W koersten  aan op vesti-
ging van de Talentencampus op het
Annaterrein. De  onderwijsinstel-
lingen vonden deze optie onge-
wenst, omdat een nieuwe school de
leegstand vergroot. Verder was die
te duur: ruim acht miljoen euro ex-
clusief grondaankoop. 


